
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 

förening den 12 mars 2024 i Träffpunktens lokaler i Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Marlene Erlandsson, Tomas Erlandsson, 
Janne Olsson, Markus Pettersson, Thomas Reinhag, Gullbritt Thorsell 

samt revisorn Valter Möllerström. 

Frånvarande: Annika Ekström. 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 234 493 kronor. Inkluderar 

kommande fakturainbetalning via Fort Knox till Tele 2. 

Några abonnenter släpar med senaste fakturainbetalning, som vanligt. 

Antalet medlemmar är idag 193 st. 

4. Antalet besökare på hemsidan har sedan föregående styrelsemöte 

legat på i genomsnitt knappt 1 400 st. per månad. 

5. Fortnox kan nu erbjuda e-fakturor. Just nu fungerar det endast 
gentemot Handelsbanken. Marlene ser till att vi får möjlighet att 

utnyttja även andra banker. När detta är ordnat skall vi gå ut med 

information på hemsidan. 

6. Flera av oss styrelseledamöter har beställt, fått levererat och 

installerat TV-Huben som ersätter Tivo-boxen, vilken utgår i Tele2´s 

utbud. Nytt utseende, ny fjärrkontroll att lära sig hantera. 

7. Vi beslutade att vårt Årsmöte skall ske lördagen den 25 maj 

2024 kl. 13.00 i Träffpunktens lokaler. (Senare ändrat till lördagen 

den 1 juni 2024 kl. 13.00). 

• Gullbritt bokar lokalen Oasen. 

• Janne informerar Valberedningen/Hans Åkermark om datum. 

• Kallelse skrivs av Gullbritt och skickas till övriga i styrelsen för 
godkännande av texten. Skickas sedan till Valter för att läggas in 

på vår hemsida och Facebook senast den 11 maj. 

• Kallelsen skickas ut via e-post till medlemmarna av Marlene 

senast den 11 maj. 

• Verksamhetsberättelsen är skriven och undertecknad. 

Verksamhetsplanen är skriven. 

• Årsredovisningshandlingarna är skrivna och reviderade av 

revisorn. 



• Marlene skriver Budget för 2024. 

• Gullbritt skriver Dagordning inför årsmötet. 

• Annika beställer förtäring (landgång/sandwich) i Bungehallen. 

8. Styrelseledamöter i tur att avgå är Marlene Erlandsson, Tomas 

Erlandsson, Annika Ekström och Thomas Reinhag. 

9. Vi beslutade att medlemsavgiften för 2025 föreslås årsmötet att 

fastställas till 0 kronor. 

10. Ordförande avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 

 

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Janne Olsson/Ordf.  


